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Vragen van de fractie van GroenLinks aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 25 
januari 2023). 
 

Aanleiding/toelichting: 
Gerrit Wals, inspreker in de voorbereidende vergadering, heeft  aangegeven dat er veel geïnvesteerd moet 

worden in de markt aankomende jaren. Hij vraagt speciaal aandacht voor de zero-emissie-eisen vanaf 

2030. Hij pleit voor een gunningstermijn van 20 jaar om de investeringen in onder andere 

duurzaamheidseisen goed op te pakken. GroenLinks is groot voorstander van zo snel als mogelijk 

verduurzamen. In dat kader een drietal vragen over de mogelijkheid om duurzaamheid op te nemen als 

gunningscriteria en de gunningstermijn op te hogen tot 20 jaar, om zo de benodigde 

duurzaamheidsinvesteringen op korte termijn te stimuleren. 

 

Vraag 1 

Is het mogelijk om duurzaamheid toe te voegen als zesde criterium aan de verdelingsprocedure voor de 

marktstandplaatsen? 

 

Vraag 2 

Wat zijn de gevolgen van het toevoegen van dit criterium? 

 

Vraag 3 

Is de gunningstermijn op te hogen naar 20 jaar wanneer duurzaamheid meegenomen wordt in het 

gunningscriterium om zo de aanvragers te stimuleren vooruit te lopen op het gebied van duurzaamheid?  


